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اخبار کوتاه از فوتبال

حدیث دشت عشق

حمید خوشنویسان، شهید قبیله عاشوراییان، 
که تولدش هم در ظهر عاشورا بود؛ چرا که باید به 
پیمان عهد الست و عشق به امام شهیدان وفادار 
باشد و سرانجام هم چنین شد. در عاشورای ایران 

و کربلای 4 وضوی خون گرفت.
عشق و علاقه وافرش به معارف اهل بیت)ع( 
او را ب��ه حوزه علمی��ه گلپایگان و مدرس��ه امام 
صادق)ع( اصفهان کش��اند و در محضر اس��تادان 
فرزانه کس��ب علم و ادب نموده بود. با کوش��ش 
و جدیت درس می خوان��د اما تکلیف در جهاد و 

به یاد طلبه بسیجی شهید »حمید خوشنویسان«

عاشقان دیدار یار، شهیدان كربلای چهار

مبارزه علیه دش��منان اس��لام، او را به جبهه های نور علیه ظلمت کشاند. چندین 
بار در عملیات های گوناگون شرکت کرد و با رزمی بی امان، عهد خود را با خدای 
خویش به پایان رس��اند و سرانجام در منطقه ش��لمچه در لشکر 14 امام حسین 

گردان 119 و با مسئولیت آر پی جی زن در عملیات کربلای 4 به شهادت رسید.
طلبه بسیجی شهید »حمید خوشنویسان«، سال 1348 در گلپایگان متولد 

شد و در 1365/10/4 در عملیات کربلای 4 )شلمچه( به شهادت رسید.

سرویس ورزشی-
تصویب اساس�نامه کمیته مل�ی المپیک و برگزاری 
انتخابات کمیته مل�ی المپی�ک در مردادماه،مهمترین 
تصمیمات اعضای هیات اجرایی کمیته ملی المپیک بود. 
نشست هیات اجرایی کمیته ملی المپیک از ساعت 6:30 
صبح دیروز با حضور اکثریت اعضا به ریاست محمدعلی آبادی 
برگزار ش��د. پس از پایان این جلسه بهرام افشارزاده دبیر کل 
کمیته ملی المپیک در پاس��خ به این پرسش که انتخابات چه 
 IOC زمانی برگزار خواهد شد؟ اظهار کرد: اساسنامه به تایید
رس��یده و قرار است برای ما ارسال شود و هیچ مشکلی وجود 
ندارد و مطمئن هس��تم ک��ه به تایید رس��یده و دیگر ایرادی 
نخواه��د داش��ت. وی درب��اره برگزاری مجم��ع عمومی برای 
تصویب اساس��نامه در س��وم تیر ماه، یادآور شد: در جلسه ای 
که س��وم خرداد ماه ب��ه طور اضطراری برگزار ش��د، ما تاریخ 
برگزاری مجمع را در س��وم تیر تعیین کردیم. در این نشست 
زمان برگزاری مجمع مشخص شد و در این یک ماه هم فرصت 
داشتیم که مصوبات نهایی را انجام دهیم و اعضا را برای حضور 
در مجمع دعوت کنیم.افش��ارزاده در پاسخ به این پرسش که 
چه زمانی انتخابات برگزار خواهد شد؟ تاکید کرد: در طول این 
مدت تا زمان برگزاری مجمع با وزارت ورزش و جوانان مذاکره 

خبرهای مهمی که پس از نشست هیات اجرایی رسانه ای شد

تصویب اساسنامه کمیته ملی المپیک
انتخابات مردادماه برگزار می شود

خواهی��م کرد و همه چیز درباره برگزاری انتخابات مش��خص 
می شود. بنا داریم انتخابات را در مرداد برگزار کنیم.

دبیر کل کمیته ملی المپیک، در پاس��خ به این پرس��ش 
که آیا دو ش��رط باز گرداندن روس��ای برکنار ش��ده و اصلاح 
اساس��نامه های ورزشی هم دیده ش��ده است؟ گفت: آنچه که 
IOC از م��ا خواس��ته بود همگی لحاظ ش��د و خوش��بختانه 
اساسنامه به تایید رسیده اس��ت و دیگر مشکلی وجود ندارد. 
این موانع و مسایل را شما رسانه ها مطرح می کنید و اگر شما 
به این مساله ها دامن نزنید و مشکلات را زیاد نکنید همه چیز 
حل می شود . شما نگران نباشید. وی در پاسخ به این پرسش که 
شنیده می شود که انتخابات فدراسیون ها تا زمانی که اساسنامه 
کمیته ملی المپیک به تایید نرسیده است، اجازه برگزاری ندارد، 
خاطر نشان کرد: IOC نباید اساسنامه فدراسیون های ما را تایید 
کند، بلکه مجامع جهانی متولی هس��تند. با پیگیری هایی که در 
طول دو هفته  داش��تیم متوجه شدیم که بیش��تر فدراسیون ها 

مشکلی با فدراسیون بین المللی شان ندارند.
دبی��ر کل کمیته مل��ی المپیک، با بی��ان این که حدادی 
یکی از اس��وه های ورزش دنیاس��ت و باید از او نگهداری کنیم 
به خبرنگاران ، گفت: یکشنبه تماسی با حدادی داشتم و از او 
خواهش کردم که کارش را بکند و این حرف ها را نزند. قهرمان 

المپیک جایگاه بالایی دارد. ما قول داده ایم که مش��کلاتش را 
حل کنیم و مطمئن باشید که به قولمان عمل می کنیم چرا که 
او اسوه ورزش ایران و دنیاست و ما موظفیم از حدادی نگهداری 
و مراقبت کنیم. افش��ارزاده در پایان درباره اقدام امارات در نام 
گذاری لیگ فوتبال این کشور با عنوان جعلی خلیج ع.ر.ب.ی، 
خاطر نش��ان کرد: من دیروز این موضوع ش��نیده ام. همه باید 
بدانند که خلیج فارس همیشه خلیج فارس است و هیچ وقت 
نباید از آن نامش سواستفاده کرد. در همین جا تاکید می کنم 

که خلیج فارس درس��ت است ما قطعا به این اقدام اماراتی ها 
اعتراض می کنیم و فدراس��یون فوتبال هم باید محکم برخورد 
کند، چرا که لیگ سال هاس��ت به عنوان خلیج فارس برگزار 
می ش��ود. در بازی های همبستگی کش��ورهای اسلامی هم ما 
پیگیری های زیادی کردیم تا نام خلیج فارس بر روی مدال ها 
و شیلد حک شود که آنها نپذیرفتند و ما هم در اعتراض به این 
حرکت مسابقات را میزبانی نکردیم. متاسفم که کشور همسایه 

و دوستمان این مسائل را مطرح می کند.

تیم ملی تکواندو در حالی برای حضور در رقابتهای 
قهرمانی جهان آماده می شود که اسامی ترکیب نهایی 

از سوی کادر فنی اعلام نشده است.
این دوره از مسابقات 24 تیرماه در شهر "پائوبلا" مکزیک 
آغاز می ش��ود. فدراس��یون جهانی به کش��ورهای عضو تا 20 
خردادماه فرصت داده اسامی نفرات اصلی خود را برای حضور 
در این مسابقات اعلام کنند. کادر فنی تیم ملی کشورمان می 
بایس��ت از میان 12 تکوان��دوکار حاضر در اردوی تیم ملی نام 
هشت نفر را برای اعزام به مکزیک اعلام کند. شنیده می شود 
اس��امی هش��ت تکواندوکار منتخب کادر فنی برای ارسال به 
فدراس��یون جهانی در اختیار مس��ئولان قرار گرفته است. در 

این لیست نام تکواندوکارانی چون هادی مستعان در وزن دوم 
، محمد خمس��ه در وزن س��وم ، علیرضا نصر آزادانی در وزن 
چهارم ، مسعود حجی زواره در وزن پنجم ، پیام قبادی در وزن 
ششم ، مهدی خدابخش در وزن هفتم و سجاد مردانی در وزن 
هش��تم دیده می شود. تنها ابهام در ترکیب اصلی تیم اعزامی 
در وزن اول اس��ت. جای که میثم باقری و احس��ان نقیب زاده 
حض��ور دارند. باقری در رقابتهای اس��پانیا مب��ارزات خوبی به 
نمایش گذاش��ت ولی نقیب زاده موفق شده در تمرینات نظر 
کادر فن��ی را جلب کن��د. باید منتظر ماند و دید که کدام یک 
از این دو ش��انس س��فر به مکزیک را پیدا می کند. شاید هم 

نقیب زاده جای مستعان را در وزن دوم بگیرد.

محمد عباسی به تغییر نام لیگ فوتبال امارات 
واکنش نشان داد.

پ��س از تحریف تاریخ توس��ط دولت امارات و دس��تور به 
فدراس��یون فوتبال این کشور کوچک خلیج فارس برای تغییر 
ن��ام لیگ امارات ب��ه "لیگ خلیج ع.ر.ب.ی"، محمد عباس��ی 
وزی��ر ورزش ایران به این اقدام سیاس��ی واکنش نش��ان داد. 
وی در ای��ن باره گفت: اگر این کار صورت گرفته باش��د، این 
ی��ک حرکت غیراخلاقی اس��ت و محکوم می کنی��م، چرا که 
خلیج همیش��ه فارس در طول تاریخ به عنوان یک درخشش 
منطقه ای غیرقابل انکار بوده اس��ت و کشور ایران نیز به هیچ 
وجه علاقه مند نیس��ت تا همسایگان ما این چنین زمینه های 
تفرقه را فراهم کنند و امیدواریم این امر صورت نگرفته باشد.

رئیس فدراس�یون تنیس روی میز با اش�اره به خبرهای منتشر شده 
مبنی بر ترک این فدراس�یون و معرفی سرپرس�ت جدید از س�وی وزیر 
ورزش، گفت: من نه استعفایی داده ام و نه از طرف وزارت ورزش و جوانان 

برکنار شده ام که این اتفاقات بیفتد.
محمد زارع پور با تاکید بر اینکه دیروز همانند دیگر روزها در محل فدراسیون 
تنیس روی میز حاضر بود و به امور مربوطه رس��یدگی کرد، اظهار داش��ت: من 
کماکان به عنوان رئیس فدراس��یون تنیس روی میز س��ر کارم حاضر هس��تم و 
اس��تعفا نداده و قصد کن��اره گیری هم ندارم. ضمن اینک��ه حکمی هم مبنی بر 
برکناری نگرفته ام. ما در فدراس��یون تنیس روی می��ز درگیر این چنین اموری 
هس��تیم و از بیرون می ش��نویم که فدراس��یون را ترک کرده ام و جایگزینم هم 
مشخص شده است. رئیس فدراسیون تنیس روی میز با اشاره به اینکه کناره گیری 
یا برکناری وی مدتهاس��ت که از طرف برخی منابع مطرح می ش��ود، گفت: من 
روز گذش��ته در محل وزارت ورزش حاضر بودم تا گزارش عملکرد فدراس��یون را 
تقدیم وزیر کنم. در حالیکه ماههاس��ت بر اس��اس این گونه خبرها که شایعه ای 
بیش نیست در حال ترک فدراسیون هستم. محمد زارع پور در پایان خاطر نشان 
کرد: باز هم تاکید می کنم که نه استعفا داده ام و نه برکنار شده ام. با همه اینها 

هر تصمیمی که وزیر ورزش بگیرد از آن تبعیت خواهم کرد.

رییس فدراسیون سه گانه درتازه ترین صحبت های 
خ�ود به انتق�اد از بودجه کم این فدراس�یون ورزش�ی 

پرداخت.
محمد علی صبور گفت: ما مشکلات مالی وزارت ورزش و 
جوانان را درک می کنیم، ولی انتظار داریم چون سه گانه یک 
رش��ته المپیکی است پشتیبانی بیش��تری از آن کنند.  وی با 
بیان این که بودجه فدراسیون های والیبال، هندبال و بسکتبال 
چند برابر سه گانه است، تصریح کرد: ما نمی گویم بودجه این 
فدراس��یون ها را کم کنند، بلکه می خواهیم بودجه فدراسیون 
سه گانه را نیز به اندازه آنها بالا ببرند، چرا که آنها در مسابقات 
یک مدال کس��ب می کنند،  اما س��ه گانه سه مدال دارد. صبور 
در پایان خاطرنشان کرد: از باشگاه های سپاهان، فولاد ماهان، 
پرس��پولیس، اس��تقلال، ذوب آهن، پیکان و تراکتورسازی که 
پ��ول بی��ت المال را هزینه کنن��د انتظار دارم در رش��ته هایی 
مانند س��ه گانه سرمایه گذاری کنند، چرا که هزینه سه گانه در 
کل س��ال بین 100 تا 120 میلیون می ش��ود که پول ژل یک 

فوتبالیست هم نیست.   

آغاز لیگ برتر کشتی از اواسط مهرماه

جامعه ورزش کش�ور بار دیگر با حضور در مرقد مطهر امام راحل )ره( با 
آرمان های والای بنیانگذار جمهوری اسلامی ایران تجدید میثاق می  کند.

همزمان با فرا رسیدن بیست و چهارمین سالگرد ارتحال ملکوتی حضرت امام خمینی 
)قدس سره (، صبح روز یکشنبه 12 خرداد مسئولان ارشد ورزش، قهرمانان، ملی پوشان و 
پیشکس��وتان با حضور در مرقد مطهرامام راحل )ره( با آرمان های والای معمار کبیر انقلاب 

تجدید بیعت و با ولی امر مسلمین جهان و مقام معظم رهبری تجدبد بیعت خواهند کرد.

ترکیب احتمالی تیم ملی تکواندو در مسابقات جهانی مکزیک واکنش وزیر ورزش 
به تحریف تاریخ توسط امارات

پس از ثبت ن�ام زودهنگام امیررضا خادم به عنوان 
نخس�تین کاندیدای احراز پس�ت ریاس�ت فدراسیون 
کش�تي، هنوز کاندی�داي دیگري براي ثبت ن�ام اقدام 

نکرده است.
پس از اینکه امور مجامع دفتر امور مشترک فدراسیون هاي 
وزرات ورزش و جوانان حکم ابطال ثبت نام هاي قبلي مجمع 
فدراس��یون کش��تي را صادر و دس��تور به ثبت نام جدید داد،  
امیررضا خادم رئیس پیش��ین فدراس��یون به عنوان نخستین 
کاندیدا به خیابان ورزنده رفت و بار دیگر براي در دست گرفتن 
س��کان هدایت کش��تي ایران ثبت نام کرد. طبق اعلام وزارت 

ورزش کاندیداهاي جدید از روز شنبه گذشته به مدت 10 روز 
کاري فرصت دارند تا از ساعت 9 تا 16 با حضور در فدراسیون 
کش��تي ثبت نام کنند که البته تا به دیروز که س��ه روز از این 
مهلت مي گذرد،  گزینه دیگري وارد این انتخابات نشده است. 
پیش از این حجت الله خطیب، حمیدگرشاسبی، امیررضا خادم، 
حسن رنگرز، محمدرضا یزدانی خرم، سهراب دهقان، مهدی محبی، 
علی بدیع، بهنام طیبی، عسگری محمدیان، حمید سیفی و عبدالله 
چمن گلی برای حضور در انتخابات ریاست فدراسیون کشتی ثبت 
نام کرده  بودند که با توجه به گذشت زمان و بر هم خوردن برخي 

معادلات، بعید است بسیاري از این افراد دوباره وارد گود شوند.

شروع بازار گرمی برخی بازیکنان
با گذشت چند روز از فصل نقل و انتقالات دوباره شاهد بازار گرمی بازیکنانی 
هس��تیم که قصد دارند به هر نحوی که ش��ده قیمت خود را  بالا ببرند. به گزارش 
کیهان قاسم دهنوی که روز دوشنبه در جلسه ای با حضور محمد رویانیان و نماینده 
دایی برای حضور در پرسپولیس با این تیم به توافق اولیه رسیده بود، پس از توافق 
با مدیران باشگاه سپاهان قرارداد 2 ساله ای را با این باشگاه اصفهانی به امضا رساند.
سال گذشته هم دهنوی پس از امضای قرارداد داخلی با استقلال به تراکتورسازی 
رفت. هر چند دریافت پیشنهادهای مختلف امری طبیعی است اما اینکه بازیکنی 
بخواهد برای بازارگرمی دست به چنین کاری بزند، قطعا کارش تخلف اخلاقی است. 
اگر یک بار برای همیشه مقابل چنین پدیده زشتی ایستادگی شود، برخی بازیکنان 
نیز به خود اجازه نمی دهند که همزمان با چند باشگاه  وارد مذاکره بشوند، به توافق 

برسند و قرارداد هم امضاء کنند! 
برگزاری تورنمنت در پاسخ به اقدام سخیف امارات

در پی اقدام س��خیف فدراس��یون فوتبال امیرنشین امارات در جعل نام خلیج 
فارس برای فصل آتی لیگ فوتبال خود باشگاه سایپا ضمن اعتراض به این اقدام، 
آمادگی خود را برای برگزاری تورنمنت بین المللی یکصدهزار دلاری خلیج فارس 

در جزیره ایرانی ابوموسی اعلام داشت. 
بازگشت رحمتی به تیم ملی قطعی شد؟

به دنبال تماس برخی از مس��ئولان فدراسیون فوتبال با مهدی رحمتی برای 
بازگشت به تیم ملی، این بازیکن یک بار دیگر آمادگی خود برای حضور در اردوی تیم 
ملی اعلام کرد.مهدی رحمتی در مورد این تماس ها گفت: از روز یکشنبه مسئولان 
فدراسیون فوتبال بحثی بابت بازگشتم به تیم ملی را مطرح کردند. یکسری صحبت 
ها با من انجام دادند و حتی با دستیاران کی روش هم در این زمینه صحبت هایی 
کردم و مثل دفعات گذشته هم گفتم آماده خدمت به تیم ملی هستم. وی افزود: 
من خودم را سرباز تیم ملی می دانم و اعلام کردم اگر کی روش خواست به امارات 

می روم اما فعلا تا این لحظه خبری به من نداده اند.
هافبک صبا به راه آهن پیوست

می��لاد ن��وری هافبک تیم فوتبال صب��ای قم که از بازیکن��ان مدنظر منصور 
ابراهیم زاده بود، پس از توافق با مسئولان باشگاه راه آهن با عقد قراردادی سه ساله 

به این تیم تهرانی پیوست. 
جلالی با کوهی از انگیزه در تراکتورسازی 

س��رمربی جدید تیم فوتبال تراکتورسازی تبریز می گوید که پس از یک سال 
اس��تراحت و بازیابی فنی چه اطلاعاتی و روحی، این که با انگیزه زیاد و انرژی بالا 
آماده کار در این تیم تبریزی است.مجید جلالی پس از پذیرفتن هدایت تیم فوتبال 
تراکتورسازی برای یک فصل اظهار کرد: خدا را شکر می کنم که توانستم به مدت 
یک س��ال جلوی خودم را بگیرم و برابر پیش��نهادهای زیاد فصل گذشته مقاومت 
کنم، چون این کار برایم خیلی لازم بود. حالا با کوهی از انگیزه و انرژی آماده کار 

در تراکتورسازی هستم.
جدایی قوچان نژاد از استاندارد لیژ

مس��ئولان باشگاه اس��تاندارد بعد از برکناری ردنیچ خیلی زود جانشین او را 
هم انتخاب کردند. یک مربی اهل رژیم صهیونیستی به نام گای لوزون که پیش 
از این مربی تیم زیر 21 س��ال اس��رائیل بوده و با این تیم در رقابتهای اروپایی 
ش��رکت کرده اس��ت. با این ش��رایط باید دید که با حضور این مربی در باش��گاه 
اس��تاندارد لیژ، تکلیف رضا قوچان نژاد برای فصل آینده چه می ش��ود؟ هر چند 
با این شرایط قوچان نژاد به طور قطع از استاندارد لیز جدا می شود و در تیمی 

دیگر به فوتبالش ادامه می دهد. 
رافائل بنیتزسرمربی جدید تیم ناپولی 

رافائل بنیتز به طور رسمی هدایت تیم فوتبال ناپولی را بر عهده گرفت.

تنها یک نفر نامزد ریاست فدراسیون کشتی شده است

دبی�ر فدراس�یون کارات�ه از برگ�زاری مجمع 
انتخاباتی این فدراسیون در روز بیستم خرداد ماه 

خبر داد.
آشوری گفت: پس از پایان زمان ثبت نام و همچنین 
انج��ام اقدام��ات لازم از س��وی وزارت ورزش و جوانان، 
مقرر ش��د تا این مجمع برای انتخاب رییس فدراسیون 

کاراته ساعت 15 روز دوشنبه بیستم خرداد ماه در سالن 
اجتماعات وزارت ورزش و جوانان برگزار ش��ود. علیرضا 
سمندر سرپرست فعلی فدراسیون به همراه محمد علی 
زمانی، مجید باغدارنیا و محمد باتوانی چندی پیش برای 
کاندیداتوری جهت احراز پست ریاست فدراسیون کاراته 

ثبت نام کردند.

زمان انتخاب رئیس جدید فدراسیون کاراته

 اسطوره پرش با نیزه دوومیدانی جهان برای ریاست 
کمیته  بین المللی المپیک رسما ثبت نام کرد.

سرگئی بوبکا، قهرمان اوکراینی پرش با نیزه المپیک 1988 
سئول وارد رقابت برای جانشینی ژاک روگ ، رییس فعلی کمیته  
بین المللی المپیک شد.در تاریخ 10 سپتامبر )شهریور ماه( 12 
سال ریاست روگ در کمیته  بین المللی المپیک به پایان می رسد 
و او اعلام کرده دیگر علاقه ای برای کاندیدا شدن ندارد.علاوه بر 
بوبکا، توماس باخ نایب رئیس کمیته المپیک آلمان، سرمیانگ 
نایب رئیس فعلی IOC از سنگاپور، وو رئیس فدراسیون جهانی 
بوک��س از تایوان، ریچارد کاریون رئیس کمیته مالی IOC از 
پورتوریکو و دنیس اوس��والد رئیس فدراسیون جهانی روئینگ 
از س��وئیس نامزدهای ریاست IOC هستند. گفته می شود در 
حال حاضر باخ 59 س��اله که قهرمان س��ابق المپیک در رشته 
شمش��یربازی و عضو فعلی هیئت اجرایی IOC است، شانس 

بیشتری نسبت به رقبا دارد.

ماجرای بودجه فدراسیونی
 كه از پول ژل فوتبالیست ها هم كمتر است!

خیز بلند سرگئی بوبکا 
IOC برای ریاست

* ناطق نوری عضو هیات اجرایی کمیته ملی 
المپیک گفت: با توافق وزارت ورزش و جوانان 
بند دخالت دولت در اساس�نامه کمیته ملی 

المپیک حل شد.
* اس��بقیان مسئول برگزاری تور دوچرخه سواری 
آذربایج��ان با اب��راز رضایت از کیفیت بیس��ت و 
هشتمین دوره این تور دوچرخه سواری گفت: تلاش 
می کنیم تا سطح سی ام دوره تور به نیمه حرفه ای 

ارتقا یابد.

خواندنی از ورزش ایران

رئیس کمیته لیگ فدراس�یون کش�تي از آغاز رقابته�اي لیگ برتر 
کشتي آزاد امسال از اواسط مهرماه خبر داد.

 پس از برگزاري رقابت هاي لیگ پر فراز و نشیب کشتي آزاد در سال گذشته 
و همچنی��ن برپایي لیگ نیمه تمام و  پرحرف و حدیث کش��تي فرنگي، متولیان 
کمیته لیگ و در راس آن محمدابراهیم امامي بر آن ش��دند تا این میدان داخلي 
را ب��ا تغییرات کمي و کیفي همراه س��ازند. در همین راس��تا رئیس کمیته لیگ 
فدراسیون کش��تي از برگزاري رقابتهاي لیگ برتر کش��تي آزاد از اواسط مهرماه 
امس��ال خبر داد که گویا گفته مي شود تدارکات زیادي براي بهبود وضعیت کمي 

و کیفي این رقابتها پیش بیني شده است.
امامي در گفت و گویی ضمن تایید این خبر گفت: هفته گذش��ته نشس��ت 
ویژه اي با رس��ول خادم مدیر حوزه تیم هاي ملي داشتم و قرار است این هفته نیز 
نشس��ت دیگري با وي برگزار کنم تا پرونده لیگ امس��ال به نوعي مدون و نهایي 
شود. ما در نظر گرفتیم با توجه به رقابتهاي جهاني 2013 مجارستان که شهریور 
ماه امس��ال برگزار مي ش��ود، زمان آغاز لیگ برتر کشتي آزاد را طوري مشخص 
کنیم که بتوانیم از تمامي پتانسیل خود بهره ببریم. به همین دلیل در نظر داریم 

لیگ را از اواسط مهرماه آغاز کنیم. 
توضیحات رئیس فدراسیون تنیس روی میز درباره خبر برکناری اش

چند ماه است مرا بیرون می کنند!

تجدید میثاق جامعه ورزش
 با آرمان های امام راحل

نخستین نمونه اسانس استاندارد
گل محمدی روانه بازارهای جهانی شد

رئیس پژوهشکده اسانس های طبیعی دانشگاه کاشان از تولید 
و عرضه نخستین نمونه اسانس استاندارد گل محمدی با بکارگیری 

دانش فنی این پژوهشکده اسانس به بازارهای جهانی خبر داد.
ب��ه گزارش خبرگزاری فارس از کاش��ان، به نق��ل از روابط عمومی 
دانش��گاه کاشان، عبدالرس��ول ابراهیم آبادی اظهار داشت: این اسانس با 
بکارگیری دانش فنی این پژوهشکده توسط بخش خصوصی تولید و به 

بازار عرضه شده است.
وی خاطرنش��ان کرد: کیفیت این اسانس با استاندارد ایزو موجود و 
معتبر برای آن یعنی »ISO 9842« که توس��ط کمیته اسانس موسسه 
بین المللی استانداردس��ازی )ایزو( تدوین شده است مطابقت کامل دارد 
و این موضوع مورد تأیید ش��رکت های عطرس��ازی کش��ور فرانسه و نیز 

تولیدکنندگان اسانس گل محمدی کشور ترکیه قرار گرفته است.
رئیس پژوهش��کده اسانس های طبیعی دانش��گاه کاشان با اشاره به 
ش��رایط آب و هوایی استثنایی س��ال جاری و تولید کمتر گل محمدی 
نس��بت به سال گذشته، میزان اس��انس تولیدی این کارخانه را در حال 
حاضر پنج کیلوگرم ذکر و پیش بینی کرد: انتظار می رود تا یک ماه آینده 

این کارخانه بین 20 تا 30 کیلوگرم اسانس تولید کند.
ابراهیم آبادی، با اشاره به اینکه این دستگاه توان تولید 90 کیلوگرم 
اسانس در هر فصل رویش گل محمدی را دارد یاد آور شد: این دستگاه 
قابلی��ت فرآوری و تولید اس��انس، گلاب و ماده معطر و باارزش طبیعی 

فنیل اتیل الکل با کیفیت مرغوب و استاندارد از گل محمدی را دارد.
لندینگ کرافت فدک 500 

در بندرعباس به آب انداخته شد
مدیرعام�ل صنایع دریایی ش�هید درویش�ی بندرعباس از 
به آب اندازی لندینگ کرافت فدک 500 خبر داد و گفت: ظرفیت 

باربری این لندینگ کرافت دو هزار و 500 تن است.
به گزارش خبرنگار ایرنا از بندرعباس، »مهران ایجادی« سه شنبه به 
خبرنگاران اظهار داش��ت: این شناور با سرمایه گذاری 120میلیارد ریالی 
بخش خصوصی و با تأیید مؤسس��ه رده بندی آس��یا طراحی و س��اخته 

شده است.
وی افزود: لندینگ کرافت فدک 500 برای 800 مایل دریانوردی در 

تمام آب های بین المللی طراحی شده است.
ایجادی، مش��خصات این شناور را 76متر طول، 17 و نیم متر عرض، 
چهار متر و 25سانتیمتر ارتفاع و 10 گره دریایی سرعت اعلام کرد و اظهار 
داشت: می توان از این لندینگ کرافت برای تخلیه و بارگیری در مناطق 
ش��یب دار و بدون اسکله اس��تفاده کرد. مدیرعامل صنایع دریایی شهید 
درویشی بندرعباس از برنامه ریزی این مجتمع کشتی سازی برای تحویل 
نخستین کش��تی تحقیقاتی اقیانوس پیمای ایران در شش ماه اول سال 
جاری خبر داد و گفت: کار ساخت سازه این شناور اواخر سال گذشته به 
پایان رسید و درحال حاضر، نصب تجهیزات کشتی در دست انجام است.

معلم نمونه کشوری هدیه خود را
 به دانش آموزان محروم داد

ساری- خبرنگار کیهان:
مدی�ر کل آموزش و پ�رورش مازن�دران گفت: معل�م نمونه 
کشوری هدیه 12 میلیون تومانی خود را به دانش آموزان محروم 

بندپی شرقی تقدیم کرد.
محمدعلی امیری اف��زود: دکتر »خانپور لهی« دبیر فیزیک  منطقه 
مح��روم بندپ��ی ش��رقی و معل��م نمونه کش��وری هدیه »معل��م نمونه 

کشوری« خود را به دانش آموزان محروم بندپی شرقی اهدا کرد.
وی تصریح کرد: از دیگر کارهای شایسته این دبیر ارزشمند، تاکید 

بر تدریس، در مدارس بندپی شرقی  است.
خانپور لهی به خبرنگار کیهان گفت: اگر معلم نمونه کش��وری شدم 

دلیلش این است که معلمان نمونه ای در دوران تحصیل داشته ام.
وی خاطرنش��ان کرد: اگر دانش آموزی تربیت کردم که رتبه س��وم 
کنکور سراسری را کسب کرده، او امروز الگو و موجب ترغیب بنده برای 

کار و تلاش بیشتر شده است.
روابط عمومی شرکت گاز استان لرستان

ش�رکت گاز اس�تان لرس�تان در نظر دارد در اجرای قانون 
برگ��زاری مناقص��ات اجرای س��اختمان ایس��تگاه CGS ریگ 
س��فید سپیددش��ت را از طریق مناقصه عمومی )دو مرحله ای( 

به پیمانکار واجد صلاحیت واگذار نماید.
1- شرح مختصر کار:

 اجرای ساختمان ایستگاه CGS ریگ سفید سپیددشت
2-مدت اجرای پروژه: 4 ماه تقویمی

3- محل اجرای پروژه: منطقه ریگ سفید
4-میزان تضمین ش�رکت در مناقصه: مبلغ 16/000/000 

)شانزده میلیون( ریال
5- ن�وع و مبل�غ تضمی�ن ش�رکت در مناقص�ه: یک��ی از تضمین ه��ای زی��ر 
حس��اب  ب��ه  نق��د  وج��ه  واری��ز  ی��ا  بانک��ی  ضمانت نام��ه 

0106319582007 بانک ملی شعبه بلوار کیو خرم آباد
6- زم�ان و محل دریافت اس�ناد: از تاریخ 92/3/18 لغایت 
92/3/25- پایگاه ملی اطلاع رس��انی مناقصات کشور به آدرس 
http://iets.mporg.ir و پایگاه اطلاع رس��انی شرکت گاز 

www.nigc-lorestan.irاستان لرستان به آدرس
7-زم�ان و محل تحوی�ل پیش�نهادات: حداکثر س��اعت 
10صبح روز شنبه مورخ 92/4/1- دفتر رئیس امور قراردادهای 

شرکت گاز استان لرستان
8- زمان گشایش پیش�نهادات: زمان گشایش پیشنهادات 

ساعت 10 صبح روز چهارشنبه مورخ 92/4/5
9-شرایط متقاضی:

l داشتن شخصیت حقوقی
l تجربه کافی مرتبط

l توانائی تهیه و تسلیم ضمانت نامه
l توانائی رعایت استانداردهای شرکت ملی گاز

l داشتن امکانات و نیروی متخصص به اندازه کافی
l دارا بودن حداقل پایه 5 ساختمان

l داشتن کد شناسه ملی اشخاص حقوقی
l بازگش��ایی پاکات مالی )ج( منوط به کسب حداقل امتیاز از 

کمیته فنی/ بازرگانی طبق اسناد ارزیابی می باشد.
l داشتن کد شناسه ملی اشخاص حقوقی و ایران کد

آگهی مناقصه 
شماره 92-07

نوبت اول
شرکت ملی گاز ایران

شرکت گاز استان لرستان
)سهامی خاص(

آغاز رهاسازی 200 میلیون قطعه بچه ماهی 
در رودخانه های گیلان

رشت - خبرنگار کیهان:
کار رهاسازی 200 میلیون قطعه بچه ماهی در رودخانه های استان 

گیلان آغاز شد.
مدیرکل ش��یلات گیلان با اعلام این خبر اظهار داشت: این بچه ماهیان 
به تدریج در 16 رودخانه منتهی به دریای خزر و تالاب بین المللی انزلی رها 
می ش��وند که تاکنون 16 میلیون بچه ماهی رهاسازی شده و بقیه تا آبان ماه 

سال جاری رها خواهند شد.
حجت سعیدی هدف رهاسازی بچه ماهیان را حفظ ذخایر آبزیان عنوان 
ک��رد و افزود: بچه ماهیانی که در رودخانه های منتهی به دریای خزر و تالاب 

بین المللی انزلی رها می شوند از گونه خاویاری و استخوانی هستند.
بر پایه این گزارش بطور متوسط 3 درصد بچه ماهیان خاویاری و 7 درصد 

بچه ماهیان استخوانی که رها می شوند به مرحله صید می رسند.

مدیرعامل شرکت فناوری بن یاخته های رویان 
و بانک خون بند ناف کشور گفت: نمایندگی این 
بانک در کش�ورهای عمان و آذربایجان امس�ال 

راه اندازی می شود.
»مرتضی ضرابی« روز سه شنبه در گفت وگویی با 
خبرنگاران در سمنان افزود: سال گذشته نیز در شهر 
اربیل اقلیم کردستان کشور عراق نمایندگی بانک خون 

بند ناف ایجاد شد.
وی با بیان اینکه ایران اس��لامی در ذخیره سازی 
خ��ون بند ناف در رتبه اول منطقه ق��رار دارد، اضافه 
کرد: ایران دیرتر از چند کشور منطقه این کار را آغاز 
کرد اما توانستیم در مدت زمان کوتاهی به ذخیره قابل 
توجه از نمونه های خون بند ناف دست یابیم. به صورتی 
که هم اکنون در 22استان کشور نمایندگی بانک خون 

بند ناف فعال است.
وی ب��ر آگاه س��ازی و معرفی بیش��تر ارزش های 
پزشکی و ژنتیکی خون بند ناف برای خانواده ها تأکید 
کرد و گفت: اس��تفاده از سلول های بنیادین خون بند 
ناف امروزه در جهان به اثبات رس��یده و درمان برخی 

بیماری های کشنده از این طریق امکان پذیر است.
ضراب��ی به ایجاد بانک اطلاعاتی از ش��اخص های 
ژنتیکی نمونه خون بند ناف )HLA( در کشور اشاره 
ک��رد و اف��زود: پیش از این، خون بن��د ناف به عنوان 

زباله بیولوژیک دور ریخته می ش��د اما با گذر زمان و 
پیش��رفت علمی، دانشمندان متوجه توان بالا و نامیرا 
بودن س��لول های بنیادین خون بند ناف شدند که در 

اثر تکثیرهای پیاپی دچار پیری نمی شوند.
مدیرعامل شرکت فناوری بن  یاخته های رویان و 
بانک خون بند ناف کشور انجام آزمایش مادر در زمان 
بارداری، تأیید نتیجه آزمایش از سوی واحد پذیرش، 
جمع آوری نمونه، تحویل نمونه با بانک خون، پردازش 
سلولی و فریز نمونه و صدور کارت فریز را مرحله های 

ذخیره سازی در بانک خون بند ناف عنوان کرد.
وی از ذخیره س��ازی 35هزار نمونه خون بند ناف 
خب��ر داد و گف��ت: پیش بینی می کنی��م این تعداد تا 

45هزار نمونه افزایش یابد.
ضراب��ی گف��ت: هزینه ذخی��ره بند ن��اف در این 
بان��ک برای هر نمونه بدون آزمایش ژنتیک هم اکنون 
14میلی��ون ریال و هزینه نگهداری س��الانه آن یک 

میلیون ریال است.
وی استفاده ژنتیکی ازسلول های بنیادین موجود 
در خون بند ناف برای درمان بیماری های کش��نده به 
وی��ژه بیماری های خونی برای همان فرد یا فردی که 
تطابق ژنتیکی با صاحب خون بند ناف داشته باشد را 
عمده ترین اس��تفاده از خون بند ناف در کشور عنوان 

کرد.

تأسیس نمایندگی بانک خون بند ناف 
در كشورهای عمان و آذربایجان

کاشان- خبرنگارکیهان:
پیکر پاک حاج ماش�اءالله باغمیرانی پدر 
س�ه شهید با حضور مردم شهیدپرور کاشان 
از محل سپاه پاسداران تا دارالسلام گلابچی 

این شهر تشییع شد.
از 5 فرزن��د این مرحوم 3 فرزند وی به نام های 
حاج حس��ین باغمیرانی در ش��لمچه و در عملیات 
کربلای پنج، حاج محمد باغمیرانی در اش��نویه و 
علی اصغ��ر باغمیرانی در اوایل جنگ و در تپه های 

الله اکبر به شهادت رسیده اند.
فرزند چهارم این خانواده حاج علی اکبر باغمیرانی، 
جانباز 50 درصد در عملیات رمضان به سال 61 در 
منطقه شرق بصره اسیر شد و به مدت 8 سال و یک 

ماه در اسارت نیروهای ارتش بعث عراق بود.
علاوه بر س��ه ش��هید و یک جانب��از و آزاده از 

خانواده باغمیرانی، ش��هید محم��د امامیان، داماد 
ابوش��هیدان باغمیرانی نیز از این خانواده به درجه 

رفیع شهادت نائل شده است.
در مجموع بیش از 35 نفر از فامیل این خانواده، 
ش��هیدان باغمیرانی، گدازچی، بخشیان و نائینی 
به ش��هادت رسیده اند، بنابراین خانواده باغمیرانی 
بیشترین شهید فامیلی را در شهرستان کاشان دارند 
و از این فامیل تنها 5 پسرخانه با هم شهید شده اند.

خان��واده باغمیرانی مادر بزرگی داش��تند که 
17 نفر از محرم های این مادربزرگ به ش��هادت 
رس��یده اند. پیکر این پدر شهیدان که در سن 90 
سالگی دعوت حق را لبیک گفت، پس از تشییع 
در کاش��ان در گلزار ش��هدای دارالسلام گلابچی 
این ش��هر و در جوار سه فرزند شهیدش به خاک 

سپرده شد.

پدر 3 شهید جنگ تحمیلی در كنار فرزندانش آرام گرفت

معاون اول رئیس جمهور با س�فر به استان بوشهر 
8طرح عمرانی را در این استان افتتاح کرد.

به گزارش خبرگزاری ها از بوش��هر، محمدرضا رحیمی 
صبح دیروز در س��فر خود به اس��تان بوشهر نیروگاه سیکل 

ترکیبی گناوه را افتتاح کرد.
وی در مراسم بهره برداری از این نیروگاه گفت: در این 8 
سال کشور با مشکل خاموشی مواجه نبوده و در این مدت 
توانسته ایم علاوه بر تامین برق مورد نیاز کشور مازاد آن را 

به دیگر کشورها صادر کنیم.
نیروگاه س��یکل ترکیبی گناوه شامل یک بلوک سیکل 
ترکیبی مش��تمل ب��ر دو واح��د گازی 162 مگاواتی و یک 
واحد بخار 160 مگاواتی جمعا به ظرفیت 484 مگاوات در 

شهرستان بندر گناوه واقع شده است.
معاون اول رئیس جمهور در ادامه سفر خود به بوشهر 5 
هزار و 101 واحد مس��کن مهر این استان را افتتاح و کلید 
برخی واحدهای آن را به صورت نمادین به مالکانش اعطا کرد.
از این تعداد مسکن مهر 3 هزار و 472 واحددر شهرهای 
بالای 25 هزار نفر شامل بوشهر، گناوه، خورموج و برازجان 
و یک هزار و 22 واحد در ش��هرهای زیر 25 هزار نفر و 54 
واحد در بافت فرسوده و 533  واحد در شهر جدید عالی شهر 

است که به طور همزمان به بهره برداری رسید.
رحیمی به همراه وزیر بهداشت، راه و شهرسازی و استاندار 
و مسئولان استان بوشهر در برازجان حضور یافت و بیمارستان 

160 تختخوابی این شهر را مورد بهره برداری قرار داد.
این بیمارس��تان با زیربن��ای 16 هزار متر مربع در پنج 
طبقه و با اعتباری بالغ بر 212 میلیارد ریال ساخته شده و 
دارای بخش های کلینیک زایمان، اطفال، نوزادان، جراحی، 
آی.سی.یو، جراحی مغز و اعصاب، چشم پزشکی، سی .سی.یو، 
6 اتاق عمل، کلینیک های تخصصی، پاراکلینیک، رادیوگرافی، 

با حضور معاون اول رئیس جمهوری

8 طرح عمرانی در استان بوشهر به بهره برداری رسید
ماموگرافی، رادیولوژی و اورژانس است.

براساس این گزارش، طی مراسمی با شرکت معاون اول 
رئیس جمهور و وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی مرکز 
آموزشی درمانی تخصصی و فوق تخصصی قلب بوشهر مورد 

بهره برداری قرار گرفت.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی بوشهر درحاشیه این آیین 
گفت: فاز نخس��ت این مرکز از مصوبات دور دوم س��فرهای 
استانی رئیس جمهور اس��ت که در سال 87 راه اندازی شد. 
غلامرض��ا حیدری افزود: برای س��اخت و تجهیز این مرکز 
ب��ا زیربنای یکهزار متر مربع ک��ه دارای بخش های مختلف 
اتوپلاسی، آنژیوگرافی، کارگذاری دریچه قلب و ضربان ساز 

قلب است، 65 میلیارد ریال هزینه شده است.
وی اضاف��ه کرد: همچنین ای��ن مرکز دارای بخش های 
اورژانس، آزمایشگاه و داروخانه تخصصی با امکانات پیشرفته 

درمانی است که در منطقه جنوب کشور بی نظیر است.
همچنی��ن در آیینی با حضور وزیر بهداش��ت، درمان و 
آموزش پزشکی ساختمان آزمایش��گاه مرجع مواد غذایی، 

آرایشی و بهداشتی استان بوشهر افتتاح شد.
معاون غذا و داروی دانش��گاه علوم پزش��کی بوشهر در 
حاش��یه این آیین گفت: با بهره برداری از س��اختمان جدید 
معاونت غذا و داروی دانش��گاه علوم پزش��کی بوشهر از این 
پس همه آزمایش های مواد غذایی، آرایش��ی و بهداشتی در 

استان بوشهر انجام می شود.
یحیی رضایی یادآور شد: برای ساخت و تجهیز این بنا 
با دو هزار و 500 متر مربع زیربنا در پنج طبقه 75 میلیارد 

ریال هزینه شده است.
معاون اول رئیس جمهور همچنین با حضور در دانشکده 
دندانپزش��کی بوش��هر کلینیک تخصصی آموزشی-درمانی 
این دانش��کده را افتتاح کرد. در این مراسم رئیس دانشگاه 

علوم پزشکی بوش��هر گفت: این کلینیک بزرگ ترین مرکز 
تخصصی دندانپزشکی در جنوب کشور است. وی افزود: این 
کلینی��ک تخصصی دارای 35 یونیت دندانپزش��کی و چهار 
بخش تش��خیص، ایزوله، رادیول��وژی و لابرواتور برای پروتز 
ارتودنسی است که قادر است همزمان 35 نفر را درمان کند.
حی��دری گفت: کلینیک تخصصی آموزش��ی و درمانی 
دندانپزش��کی بوشهر که در آن تجهیزات پیشرفته و مدرن 
دندانپزشکی نصب شده با زیربنای یک هزار و 50 متر مربع 
در دو طبقه و با اعتبار 70 میلیارد ریال در کوتاهترین زمان 

ساخته شده است.
رحیمی در ادامه س��فر به اس��تان بوش��هر کانون مرکز 

کاوش های جوی رادار هواشناسی بوشهر را افتتاح کرد.
س��ایت رادار بوشهر در حال حاضر جزو ششمین سایت 

راداری کشور است.
این سایت در زمینی به مساحت یک هکتار بر روی سازه 
بتنی به ارتفاع 30  متر که در طراحی و ساخت آن سعی شده 
از نمادهای تاریخی و عمومی محلی استفاده شود به عنوان 

نشانه و سمبلی از شهر تاریخی بوشهر احداث شده است.

هزینه س��اخت بنا، خرید، نصب و راه اندازی این سایت 
که دارای فناوری بسیار پیچیده و نوینی است بالغ بر 100 

میلیارد ریال برآورد شده است.
شبکه  آبیاری و زهکشی سد شهید رئیسعلی دلواری از 
دیگر پروژه هایی بود که در س��فر معاون اول رئیس جمهور 

طی مراسمی افتتاح شد.
مدیرعامل شرکت آب منطقه ای استان بوشهر در حاشیه 
این آیین گفت: عملیات اجرایی شبکه آبیاری زهکشی سد 
رئیس��علی دلواری از س��ال 83 آغاز ش��د و با تزریق اعتبار 
750 میلی��ارد ریال به عنوان یکی از طرح های مهر ماندگار 

به شمار می رود.
شاهپور رجایی افزود: در این شبکه یک واحد سد انحرافی 
در فاصله 1/5 کیلومتری پایین دست سد رئیسعلی دلواری، 
24 کیلومتر سامانه انتقال آب با ظرفیت 30 متر مکعب در 
ثانی��ه، 18/5 کیلومتر کانال اصلی و 64 کیلومتر کانال های 

درجه دو احداث شده است.
وی گفت: هدف از این طرح تبدیل هشت هزار و 700 

هکتار از اراضی دیم کار به آبی در دشت شبانکاره است.

رئیس س�ازمان بس�یج مس�تضعفین گفت:  
رهبرمعظم انقلاب در خصوص عدم دخالت سپاه 
و بسیج در انتخابات  به صورت شفاهی تذکراتی 

دادند که ما هم گوش به فرمان ولایت هستیم.
س��رتیپ محمدرضا نقدی در حاشیه گردهمایی 
فرماندهان بسیج، بسیجیان و ائمه جماعات استان قم 
در گفت وگو با خبرنگار مهر، در پاسخ به این سؤال که 
آیا رهبر معظم انقلاب به بسیج و سپاه در خصوص عدم 
دخالت در انتخابات ریاست جمهوری پیش رو بخشنامه 
کردند، اظهار داشت: اینکه رهبر معظم انقلاب بخشنامه 
کرده باشند صحت ندارد و این گونه نبوده بلکه ایشان 
به صورت شفاهی در این خصوص تذکراتی دادند که 

ما هم گوش به فرمان ولایت هستیم.
وی ادامه داد: این بدان معنا نیس��ت که بسیجیان 
در محافل سیاسی همانند این جلسه که در قم برگزار 
شده نمی توانند شرکت کنند و ما در این رابطه معتقدیم 
باید ملاک های انتخاب اصلح و فرمایشات رهبر معظم 

انقلاب در خصوص حضور حداکثری و خلق حماس��ه 
سیاسی را بیان کنیم.

روابط نسبی و سببی با بزرگان و شهدا 
فی نفسه جایگاهی ندارد

رئیس سازمان بسیج مستضعفین تاکید کرد آنان 
که خود را به بیوت بزرگان و شهدای شاخص منتسب 
می دانند، بدانند که آنچه مهم است ادامه راه بزرگان و 
عالمان و شهیدان بوده و اطاعت از دستورات آنان است.
نق��دی افزود: آنان که خ��ود را به بیوت بزرگان و 
ش��هدای شاخص منتس��ب می دانند، بدانند که آنچه 
مهم است ادامه راه بزرگان و عالمان و شهیدان بوده و 

اطاعت از دستورات آنان است.
رئیس سازمان بسیج مستضعفین سوءاستفاده از نام 
و عناوین را مذموم دانست و تاکید کرد: چه بسیار افرادی 
که ظاهرا انتس��ابی ندارند اما به دلیل ادامه راه و سیره 
امام راحل عظیم الش��ان و عمل به منویات و فرمایشات 

آن حکیم فرزانه نزدیکترین افراد به امام هستند.

سرتیپ نقدی:

رهبر انقلاب درباره عدم دخالت سپاه و بسیج در انتخابات تذكرات شفاهی داده اند


